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Nieuwsbrief Xanthos, 2017, nummer 11 

Het is weer tijd voor een nieuwe nieuwsbrief, zodat u goed op de hoogte blijft over de zaken die spelen binnen 

de vereniging. 

 

Nieuws vanuit de Algemene Leden Vergadering 

In de Algemene Leden Vergadering van 27.03.2017 zijn de leden bijgepraat over diverse spelende zaken 

binnen de vereniging. Tevens is tijdens deze vergadering ingestemd met de voorgestelde bestuurswijziging; 

Mark den Hartog heeft zijn driejarige zittingstermijn als secretaris van de vereniging voltooid en Nico Baars 

(zie voor meer informatie het interview met hem hieronder) wordt voor 3 jaar zijn vervanger. Aangezien Nico 

Baars nog tot eind 2017 druk bezig is om te promoveren, zal Mark tot het eind van 2017 de taken als secretaris 

op zich blijven nemen en zal Nico daarna ook de in de praktijk de secretaris van Xanthos zijn. Helga Janssen is 

herverkozen voor een nieuwe termijn van 3 jaar als penningmeester. 

 

Nieuws vanuit het bestuur 

Het bestuur van Xanthos vergadert regelmatig over hoe de gang van zaken binnen de vereniging het best vorm 

gegeven kan worden. Hieronder treft u de belangrijkste informatie en besluiten van de afgelopen periode:  

 

Digitaal resultaat invoeren vanaf seizoen '17-'18 

De NEVOBO heeft besloten dat vanaf seizoen 2017-2018 de volledige zaalcompetitie moet overstappen op 

het Digitale Wedstrijd Formulier.  

Hoewel DWF Resultaat Invoeren eenvoudig aan te leren is, zijn er middelen beschikbaar om dat zo goed 

mogelijk te doen. Informatie over welke handelingen precies gevolgd moeten worden, zijn te vinden via deze 

link: 

https://www.nevobo.nl/cms/download/1668/Handleiding%20DWF%20%27Resultaat%20invoeren%27.pdf.  

Voor teams die uitkomen in de 3e divisie of hoger geldt nog wel de verplichting om, bij gebruik Resultaat 

invoeren, de stand ook bij te houden op een (vereenvoudigd) telformulier. Dit hoeft niet meer te worden 

opgestuurd, maar dient tot het einde van het seizoen wel bewaard te worden. Het bestuur zal binnenkort 

bespreken welke apparatuur er dient te komen, zodat aan deze verplichting voldaan kan worden. 

 

Bezoek volleybal topwedstrijd  
Enige tijd geleden is vanuit Xanthos een Oranje dames volleybal wedstrijd in de sporthal te Apeldoorn 

bezocht. Met vele leden zijn we met de bus naar Apeldoorn gegaan en is het een erg leuke avond geworden. 

Ook dit jaar hopen we nog met de geïnteresseerde leden van Xanthos een top volleybalwedstrijd te kunnen 

bezoeken. Momenteel wordt bekeken welke wedstrijd hier het best voor in aanmerking komt. Het zal naar alle 

waarschijnlijkheid een oranje-heren kwalificatiewedstrijd worden. U zult hier terzijnertijd nader bericht over 

ontvangen.  

 

PD-regeling 

Op zaterdagen 6 mei worden in de Regio Oost de pd-wedstrijden senioren gespeeld en de 

Regiokampioenschappen CMV. 

 

Bekertoernooi 

De NEVOBO heeft de inschrijving geopend voor teams die zich willen inschrijven voor het bekertoernooi 

voor volgend seizoen. Inschrijven kan tot uiterlijk halverwege mei. Per categorie (damesteam, herenteam, 

meisjesteam en jongensteam) mag 1 team zich per vereniging opgeven. Indien hier interesse voor is, kunt u dit 

kenbaar maken bij wedstrijdsecretariaat@xanthosvolleybal.nl 

                                                      
1 De informatie in deze nieuwsbrief is met grote zorg samengesteld. Aan onjuist- en/of onvolkomenheden in deze 

nieuwsbrief kunnen geen rechten worden ontleend. 

https://www.nevobo.nl/cms/download/1668/Handleiding%20DWF%20%27Resultaat%20invoeren%27.pdf
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Fluitschema 

Het wordt steeds moeilijker om al onze thuiswedstrijden te voorzien van een scheidsrechter. Het aantal 

scheidsrechters binnen Xanthos loopt helaas terug. Om voor een ieder wedstrijden spelen mogelijk te blijven 

maken, zijn wij genoodzaakt het scheidsrechtersschema als volgt vorm te geven: 

  

We verdelen het aantal thuiswedstrijden evenredig over het aantal competitie spelende volwassen teams (H4 

minder, aangezien Wil Watzeels extern fluit voor Xanthos). Voor fluiters die nog minder ervaring hebben met 

het fluiten (zoals bijv. speelsters van D2) wordt gepoogd om hen jeugdwedstrijden te laten fluiten. 

  

Indien er maar weinig fluiters binnen je team zijn opgegeven, dan betekent dit dat degene die wel fluiten dit 

relatief vaak moet doen. Indien dit als een probleem wordt ervaren, dan is het de verantwoordelijk van het 

team om te zorgen dat daar meer mensen gaan fluiten. Uiteraard kan het team zelf de wedstrijden 

onder/herverdelen en dit terugkoppelen naar Melissa Burgers. Als binnen het team iedereen fluit, zoals diverse 

teams het hebben ingeregeld, dan betekent dit slechts het moeten fluiten van ongeveer 1 wedstrijd per 

seizoenshelft. We pogen om het fluitschema actueel te houden en vooraf gecommuniceerde wijzigingen door 

te voeren. 

  

Tot slot willen we opmerken dat degene die het fluitschema maakt (Melissa Burgers) er niet voor 

verantwoordelijk gehouden kan worden om een vervanger te regelen indien iemand niet kan fluiten. Het is 

zaak om dit (tijdig) binnen het team, danwel met iemand anders binnen de vereniging, op te lossen. We vragen 

wel om mutaties in het fluitschema per e-mail door te geven aan Melissa Burgers. 

 

Jumbo actie en grote clubactie 

Om de verenigingskas goed gevuld te houden zonder dat de 

contributie hoeft te stijgen, doet de vereniging mee aan diverse 

acties om hiermee inkomsten te genereren. Zo is onlangs 

meegedaan aan de sponsoractie van Jumbo Blijderveen en is 

hiermee maar liefst €670,- opgehaald. Ook heeft de onlangse 

deelname aan de grote clubkasactie voor enkele honderden 

euro’s aan inkomsten opgeleverd en zullen binnenkort de 

Xanthos  

jeugdlotenactie en de Rabobank Clubkas Campagne hopelijk 

ook een mooi bedrag opleveren.    

 

Verenigingsspeld 

Enige tijd geleden kreeg het bestuur van Xanthos een mail 

vanuit de NEVOBO doorgestuurd, waarbij werd gewezen op 

de mogelijk om een verenigingsspeld te geven aan vrijwilligers 

die zich al zeer lang inzetten voor de vereniging. Als 

waardering voor deze vrijwilligerswerkzaamheden heeft de 

NEVOBO een gouden speld ontwikkeld en deze kan alleen 

gegeven worden aan mensen die zich al 40 jaar inzetten voor 

de vereniging. Gerrit van den Houten is al vele decennia actief 

geweest voor de vereniging en het bestuur was het er snel over 

eens dat hij deze waardering dan ook zeker verdient. Zodoende 

is hij tijdens de Algemene Leden Vergadering van 27.03.2017 

in het zonnetje gezet en is hem deze gouden speld overhandigd.  

 

Gerrit, bedankt voor je jarenlange inzet voor onze vereniging! 
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Xanthos Pub quiz  

Aansluitend aan de Algemene Leden Vergadering van 27.03.2017 heeft quizmaster Edo van Leersum de 

aanwezigen meegenomen in een ware pubquiz. De aanwezigen werden onder verdeeld in verschillende 

groepen en hun kennis werd getest door vragen, filmpjes en geluidsfragmenten over diverse uiteenlopende 

onderwerpen te tonen. We danken Edo en de aanwezigen voor het in elkaar zetten en meedoen aan deze 

pubquiz en zijn blij met de goede opkomst die er deze avond (ook tijdens de Algemene Leden Vergadering) 

was.  

 
 

Nieuws vanuit de jeugdcommissie 

Jeugdlotenactie 

Aan het einde van vorig seizoen is vanuit de jeugdcommissie een zeer succesvolle lotenactie opgezet. Vanuit 

de jeugdcommissie zal dit jaar opvolging worden gegeven om deze lotenactie wederom tot een succes te 

maken. We hopen dat met voldoende vrijwilligers en een hoop enthousiasme de vereniging ook dit jaar er 

weer goed mee wordt geholpen.    

 

Kleding Jeugd 

Afgelopen seizoen hebben de mini’s van Xanthos nieuwe tenues gehad om in te spelen. Om de tenues extra 

vorm te geven en herkenbaar te maken als Xanthos tenue, zullen deze aan het eind van dit seizoen voorzien 

worden van een Xanthos logo.  

   

Een interview met…..Nico Baars 

Als vast onderdeel van de nieuwsbrief interviewen we een Xanthos lid. Deze editie is het de beurt aan Nico 

Baars: middenaanvaller bij heren 1 en vanaf eind 2017 zal hij fungeren als nieuwe secretaris van volleybal 

vereniging Xanthos.  
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Als beginvraag: Wie ben je, hoe oud ben je en wat doe je in het dagelijks leven? 

Ik ben Nico Baars en ben 28 jaar. Ik ben zoals dat zo mooi heet promovendus aan de Universiteit van 

Eindhoven. Ik ben aan het promoveren in electronica, specifiek in elektrische vermogensomzetters (red: er 

wordt bewust maar niet doorgevraagd). Naar verwachting ben ik in oktober 2017 klaar, aangezien dan mijn 

verdediging moet zijn geweest. Wat ik daarna ga doen is nog onbekend. 

 

Sinds de Algemene Leden Vergadering van 27.03.2017 ben je de nieuwe secretaris van Xanthos, hoewel je dit 

in de praktijk de bijbehorende taken eind 2017 op je neemt. Hoe zit dat?  

In verband met mijn promoveren ben ik het aankomende half jaar nog erg druk. Het schrijven van mijn 

proefschrift zal de nodige uren kosten en ik verwacht dat dit niet lekker is te combineren met het 

secretarisschap. Zodoende heb ik gezegd dat ik het wel wil doen, maar pas na mijn promoveren.  

 

Woon je heel je leven al in Zetten? 

Nee. Toen ik 4 jaar was ben ik verhuisd vanuit Kamerik, waar ik ook ben geboren. Sinds mijn vierde woon ik 

aan de Leigraafseweg in Zetten. Daar woon ik nog steeds. Vroeger was het terrein waar ik woonde een 

varkenshouderij, maar sinds een paar jaar is het een caravanstalling geworden.  

 

Wat is jouw historie met Xanthos en waar speel je binnen Xanthos? 

Ik denk dat ik ergens in groep 7 of 8 ben begonnen met volleyballen. Ik ben toen meegegaan met een vriendje 

op de basisschool. Sindsdien ben ik altijd bij Xanthos blijven spelen. Qua trainers ben ik begonnen met Helene 

Dits en verder heb ik nog trainingen gehad van o.a. Martin van Hal, Rene Lenstra, Eef van Koningsveld, 

Jacques en Edo van Leersum en Ed Hofstede. 

 

Ik begreep (uit betrouwbare bronnen) dat je elk jaar 

met carnavallen naar Den Bosch gaat. Hoe ga je dan 

verkleed? 

Daar kan eigenlijk maar 1 omschrijving voor zijn: 

Gunther. Ik ga nu ongeveer een jaar of 8 naar Den 

Bosch en in de beginjaren heb ik wel eens een 

boerenkiel aan gehad, maar de laatste jaren tover ik 

me om tot der Gunther.  

 

Ik weet dat jij elk jaar met een groepje vanuit 

Xanthos een weekendje weg gaat. Hoe ziet zo’n 

weekend eruit?  

Tja, lezen er ook kinderen mee? Laten we het erop 

houden dat er weinig productiefs gedaan wordt en dat 

er met een uitgebalanceerd eet en drink dieet, en de 

nodige rust, de voorbereiding voor de aankomende 

volleybal wedstrijden wordt neergezet. Verder hoop 

ik dat je geen film en geluidsfragmenten hebt, anders 

heb ik niet echt een vliegende start als secretaris zijnde . 

 

Enkele jaren geleden zou je een keer met de racefiets naar Drachten zijn gefietst om je zus daar te bezoeken. 

Was dit ten tijde dat de benzineprijs sky-high was of waren er andere argumenten voor deze gekkigheid? 

Dat was voor mij toch echt een sportieve uitdaging. Ik fietste in die periode best veel en wilde kijken of ik een 

keer heen en weer naar Drachten (360 km.!) kon fietsen. Ik moet bekennen dat ik er last van mijn knie aan heb 

overgehouden, maar het is me wel gelukt.  

 

Wat vond je het leukste om mee te maken binnen Xanthos gedurende de decennia dat je er speelt? 
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Dat is wel een lastige. Ik denk dat het 2 dingen zijn. Hier hoort de wintersportvakantie van 2008 bij van 

toentertijd heren 1. Daarnaast is het promovoren en handhaven in de regiodivisie ook wel echt een mijlpaal. 

Als ik er nog 1 bij moet kiezen, dan komen de xanthos feesten ook zeker wel in aanmerking.  

 

Wat vond je het minste om mee te maken?  

Dit zijn ten eerste de dagen na de xanthos feesten. Daarnaast ben ik nog nooit kampioen geworden en heb ik 

een keer in een seizoen elke wedstrijd verloren. Dan wordt het plezier toch wel een stukje minder.  

 

Als middenaanvaller weet jij de ballen goed neer beneden te slaan. Heb je wel eens iemand tegen de vlakte 

geslagen? 

Ik heb nog nooit iemand knock-out geslagen, maar ik heb het wel gepresteerd om onze spelverdeler met mijn 

vuist ergens te slaan waar je het niet wil. Verder kan ik me nog wel heugen dat ik wel eens bij het HPC Pascal 

van Meerten had geraakt in zijn gezicht en dat hij de volgende dag daar de hele dag goed last van had.  

 

Hoe wil jij de rol als secretaris invullen en wat wil je veranderen/hoop je te bereiken? 

Ik houd in ieder geval niet van een vergadercultuur en wel van efficiëntie. Verder ben ik ook iemand van goed 

werkend materiaal wat in mijn ogen er niet in overvloed kan zijn. Daarnaast is het natuurlijk zaak dat de 

vereniging financieel goed blijft draaien, het ledenaantal op peil blijft en er leuke dingen georganiseerd blijven 

worden.   

 

Tot slot: Wat zou je het liefst willen zien veranderen binnen de vereniging? 

Eigenlijk vrij weinig, omdat ik vind dat het meeste goed functioneert.  

 

Verjaardagskalender 

In april en mei zijn de volgende leden van onze vereniging jarig: 

 

Leersum, Jacques van 1-4-1950 

 Kolk, I. v.d. 1-4-1976 Dames recreanten 

Hamelink, Marjolijn 1-4-2004 JC 1 

Welie, Jennifer van 8-4-2006 Mini 5 

Broek, P. van de 13-4-1992 Dames 1 

Boer, Marianne 19-4-1978 Dames recreanten 

Aalberts, D. 24-4-1985 Heren 3 

Kat, Nico de 1-5-1965 Heren 3 

Pennewaard, Krista 2-5-1998 Dames 2 

Boomsma, Imco 5-5-1969 Heren 2 

Zetten, Jasper van 15-4-2003 JC 1 

Carmiggelt, Jack 20-5-1948 Dames recreanten 

Olst, Nico van 26-5-1965 Heren 4 (T) 

Engelen, Roby 28-5-1997 Dames 1 

 

Van harte gefeliciteerd met jullie verjaardag! 


